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Ärende 

 

Styrelsemöte Föreningen Lillängshamnen 

Datum 

 

2022-11-09 

 

Plats 

 

Klubblokalen Lillängshamnen 

Deltagare 

 

Leif, Thomas, Kalle, Göran, Peter, Bosse, Göte 

För kännedom 

 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

1 Godkännande kallelse 

Godkändes av styrelsen 

 

2 Protokolljusterare  

Bosse Ögren 

 

3 Föregående protokoll  

Senaste möte 2022-06-30, protokoll lästes och lades till handlingarna 

 

4 Ekonomi 

Ekonomin är stabil men höjning av medlemsavgift på 100kr/år kan bli aktuellt pga ökade arrendekostnader 

och mindre intäkt på serviceavtalet 

Höjning av årsavgiften måste isf förankras på årsmötet 2023 

 

5 Kranen 

Hydraul kolvarna har inre läckage och tappar trycket så lyftarmarna sjunker sakta nedåt när det är last i oket. 

Beslutat av styrelsen att kolvarna ska renoveras inför säsong 2023 

 

Streckkodsläsaren för vaktrondering fungerar inte, inköp av ny kostar ca 15 000kr 

Niklas Molander kontaktas för offert 

 

 

6 Planering eventuellt ny vaktstuga 

Hammarö kommun har inte återkopplat om bygglov för etablering 
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7 Miljötillsyn  

Utförd i hamnen 22-10-06 av miljöinspektör Linda Blom tillsammans med Leif 

Endast 1 påpekande och det var avsaknad av Absol-säck för ev oljeutsläpp, inköp nu och finns i 

Klubblokalen 

 

8 Ny vattensanslutning båtbryggor 

Nuvarande anslutning med kommunalvatten kommer tas bort pga att pumphuset ska tas bort (där vi är 

påkopplade) 

Ny slang är dragen från vaktstugan och som ansluts mot bryggorna. 

På ledningen finns 3 vattenmätare varav 2 kommer bli -minusmätare för vår del pga att uttag för vatten till 

husbilar och vid drivmedelsstation går på de 2 mätarna 

Vi har pga tidigare anslutning inte haft några räkningar på vattenförbrukning då det gått på kommunens 

mätare 

 

9 Val kommande årsmöte 

Omval på samtliga i styrelsen förutom Peter och Leif 

 

10 Övrigt 

Leif kommer att ha möte med Hammarö kommun om året som gått 

Finns klagomål att arbetsbåtar legat vid gästplatser samt tagit upp plats kring drivmedelsstationen och som 

gjort det svårt att komma till för en del båtägare 

 

 

Sekreterare                          Ordförande                          Protokolljusterare 

                         

Thomas Mithander             Leif Alfredsson                    Bosse Ögren                            

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 


